
FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2020/21:STYR-23
Styretmötesprotokoll 2021-02-04

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-02-04

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande FnollK Emma Ödman

Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande FARM Eric Carlsson
Vice ordförande F6 Jacob Burman

Vice ordförande Foc Olof Cronquist
Talman Ruben Seyer t o m §4

Kassör DP Lowe Fareld Krågen
Sökande ledamot FARM Viktor Lilja t o m §5

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare David Winroth väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Viktor Lilja adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

§4 Sektionsmötesdatum Ruben berättar att talmanspresidet har tänkt sig att LP3-mötet kan hållas på
torsdag 25/2, och LP4-mötet på onsdag 12/5 (torsdagen är en helgdag). Ingen
kommer med några invändningar mot LP3-datumet, men Sjemelie funderar på
om LP4-datumet ställer till med problem för F6 överlämningsgasque. Ludwig
har gett Ruben sitt ok för datumet, men Sjemelie tror han kan ha tänkt fel.
Joseph påpekar att det finns gott om tid att fastslå LP4-datumet, och föreslår
att talmanspresidet dubbelkollar datumet och återkommer. Ruben anser tors-
dagen 25/2 fastslaget för LP3-mötet, och återkommer för LP4-datumet senare
under våren.

§5 Fyllnadsval FARM Viktor berättar att han har varit intresserad av FARM länge, men inte haft tid
för det förrän nu. Han tror kommittén skulle passa honom. Han vet inte säkert
vilken post han helst skulle ha, men kanske mässansvarig.
Under utfrågningen framkommer det att han har körkort, är intresserad av
att locka företaget CPAC till FARM-mässan, men att han inte är tillräckligt
riskbenägen för att investera i GameStopaktier.
Viktor skickas ut, och en kort persondiskussion hålls.
Beslut: Att fyllnadsvälja Viktor Lilja som ledamot i FARM.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Bemelie har haft en massa möten, bland annat med kårens inspektor (om rikt-
linjer och Focusavtal med mera), med våra PA och med Henrik Ström om
jämställdhet inom akademin.
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Sofia har varit på NU-möte, mötet med Henrik och har hållt i stormöte. Hon
nämner att hon ska hålla i funktionäraspning, och Bemelie påpekar att vi be-
höver ha någon sorts aspning för mastermottagningsansvarig. Sofia kan försöka
få dit de som var ansvariga förra året.
David har haft mycket bokföring att sitta med. Han fick en faktura från kåren
för en försäkring kåren tidigare har sagt att vi inte har. Han har försökt gå till
botten med försäkringsläget, men det har varit svårt.
Joseph har fortsatt fixa med nycklar och accesser. Han upptäckte att ställningen
för vinylskäraren var trasig häromdagen, och lagade den.
Sjemelie har varit på mötet med Henrik, miljömöte, möte med PA, SU och
programråd. Hon har också skickat ut mail till kommittéerna och sektionsför-
eningarna om att starta upp JämF.
Albert har fixat nya Fteksidor, spikat datum för sektionens vecka och antecknat
på möten Joseph inte har varit på.

§6.2 DP DP planerar sin aspning och har börjat med aspfilmen. Bemelie undrar hur
det går med väggmålningen, det nya ljudsystemet och ölkylsäskningen. Lowe
svarar att Selma håller på att måla och Didrik kollar på Blocket efter ölkyl.
Bemelie påpekar att vi har råd att köpa en ny, och att man då skulle kunna få
leverans och garanti.

§6.3 F6 F6 har också planerat aspning och börjat med aspfilm. De planerar inför en
eventuell leveransärtsoppelunch.

§6.4 FnollK FnollK har börjat med filmen för Phadder vår och ska diskutera fulphaddrar.

§6.5 SNF SNF har fixat en del grejer inför F:s programråd. De ska fundera över sitt
sista cocktailparty (som de råkar ha mycket budget kvar inför) och ha möte
med PA/SVL. Oliver får frågan om intervjuer med studenter på ackrediterade
masterprogram likt de SNF hade förra året. Han svarar att de tänkte göra
något liknande, och det påpekas att intervjuerna finns kvar sen förra året.

§6.6 Foc Foc har mekat med flipper och planerat aspning.

§6.7 FARM FARM har gått på CHARM och spionerat på vilka företag som var där, med
tanken att bjuda in de som var intressanta för F och TM till FARM-mässan.

§7 Inforunda

§7.1 SU Sjemelie har varit på SU. Där berättades det bland annat att K och KfKb har
haft en temavecka om hållbar livsstil ihop, och om Studentbarometern. Chal-
mers jämställdhets- och likabehandlingssamordnare skulle vilja skicka mass-
sms till alla studenter och uppmana dem att svara på enkäten. KfKb:s PA
har betalat för fikakuponger till folk som svarar på Store, och I har gett alla
svarande medlemmar fikakuponger på Pressbyrån.
Data undrade över faktumet att enkäten frågar om sexuell läggning. De påpe-
kade att enkäten eventuellt skulle kunna kopplas till person eftersom länken är
personlig, och att det är olagligt för en arbetsgivare att fråga om sexuell lägg-
ning. Huruvida så är fallet för en högskola gentemot sina studenter är mindre
klart.
Det rådde en del förvirring om kårens beslut om att tillåta utomhusidrotts-
arr; vissa hade tolkat det som att alla utomhusarr var tillåtna förutsatt att
deltagargränsen följs, men så är inte fallet.
Det har kommit in en del klagomål om att det var kaosartat med de generella
kompetenserna på kandidatarbetet, framförallt för vissa program.
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§7.2 F:s programråd Sjemelie har även varit på F:s programråd, där den kommande programom-
läggningen diskuterades. Tobias i SNF hade tagit fram förslag om nya valbara
kurser i trean, varav vissa är behörighetskrav till vissa mastrar, och några är
inom nya områden för F:are för att man ska få prova på nya saker. Tobias
hade också förslag på nya ackrediterade mastrar, men det är inte helt klart om
programrådet ens vill ha fler sådana.
De pratade också om genomströmningen på programmet. De flesta som hoppar
av gör det i ettan, där det är ungefär 30 % som lämnar programmet. Chalmers
mål är att 90 % ska gå kvar efter första året, och att av de som går kvar ska 90 %
ha tagit 45 HP, men på F är den andelen 60 % just nu. Många av de som var på
mötet ville ta fram statistik för avhoppen: korrelation mellan gymnasiebetyg
och phaddergrupper och avhopp, och SVL pratade om att kontakta de som
hoppar av för att ta reda på varför.

§8 Riktlinjer för
utomhusarr

Sofia tycker att beslutet som fattades förra veckan om FIF:s utomhusarr är
ganska omständligt, och föreslår att vi antingen antar riktlinjer som FIF får
förhålla sig till, eller att hon ges mandat att själv godkänna eller avslå FIF:s
arrförslag. Hon yrkar på det senare, och förtydligar att hon skulle kolla med
resten av Styret om det var några oklarheter kring något arr.
Oliver föreslår att vi skapar en Slackkanal med FIF och Styret där de får lägga
upp sina arrplaner. Sofia skulle ansvara för kommunikationen, men om någon
annan Styretledamot har åsikter är det lätt att delta i diskussionen. Sofia drar
tillbaka sitt första yrkande och yrkar på Olivers förslag istället.
Beslut: Att justera förra veckans beslut om godkännande av FIF:s utomhusarr
och istället sköta godkännanden i en Slackkanal för Styret och FIF, där Sofia
ansvarar för kommunikationen.

§9 Ekonomisk policy David berättar att den ekonomiska policyn ger F6, DP och FnollK rätt att köpa
overaller och övriga representationsplagg för 1100 kr. FnollK har inga pengar
över till andra representationsplagg efter overallinköpet, F6 brukar köpa mycket
billigare overaller, och DP brukar lägga 1400 kr och sen begära godkännande
av policyfrångång. David vill att policyn ska ändras så att det ska bli lika för de
tre kommittéerna. Den skulle kunna justeras så att alla får lägga 1400 kr, men
han tycker att det skulle bli väldigt mycket pengar totalt. Bemelie föreslår att
alla tänker på frågan, och att den lyfts igen om två veckor för vidare diskussion.

§10 Miljögruppen Sjemelie berättar att halva Styret var med på miljömötet, och att de kom fram
till flera bra saker. Bland annat vill de utvidga sopsorteringen, miljökompensera
för Helikopterns utsläpp, skapa en köp-/säljgrupp för sektionen (för kurslitte-
ratur och annat), samt verka för att man ska använda sångböcker på sittningar
istället för sånghäften.
Utöver det hade de mer omfattande tankar kring att köttprodukter som serve-
ras på sektionsarr ska vara svenskproducerade och ekologiska, samt att vege-
tariska sittningsbiljetter ska vara billigare än köttbiljetter, på samma sätt som
alkoholfria biljetter är billigare än alkoholbiljetter. Dessutom vill de förbjuda
inköp av plastartiklar till förmån för användning av porslin, trä eller papper.
Det påpekas att Chalmers Konferens och Restauranger ska börja med porslins-
uthyrning, och att man skulle kunna kolla på att hyra porslin av F-spexet.
Miljömötets tanke var att besluten ska diskuteras – och förhoppningsvis god-
kännas – av Styret på nästa möte för att sedan lyftas på det kommande sek-
tionsmötet som propositioner.

§11 Övriga frågor

§11.1 SaFT-turnering På SaFT i höstas bestämdes det att det skulle hållas en onlinespelsturnering
mellan högskolorna, och det sattes en deadline på 31/1 för att besluta om
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närmare detaljer, men det hände inget. Bemelie undrar om FyS lever, och
mötet svarar att det tror det.

§11.2 Ärtsoppeutkörning Sjemelie påpekar att frågan om ärtsoppeutkörning bordlades förra mötet. Be-
melie hade missat det, och tycker det får skjutas upp en vecka till.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:05!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

David Winroth
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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